
                                                                                                

GENERALFORSAMLING 2024 
 

Onsdag den 26. Juni 2024 kl. 17.30 

Loungen i Forum Horsens 

 

Der indkaldes hermed til ordinær generalforsamling i Horsens Svømmeklub. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formanden aflægger beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år 

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab for 2023 

4. Valg af medlemmer til bestyrelsen i henhold til § 15 

Lene Grøndal - Ikke på valg 

Gitte Gode Agersbæk - Ikke på valg 

Jens Chr. Pedersen – Ikke på valg 

Anette Bach Jensen - Udtræder af bestyrelsen 

- Ulrik Stengaard - Genopstiller 

- Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 

5. Valg af suppleanter 

5.1. Der skal vælges 2 suppleanter 

6. Behandling af indkomne forslag i henhold § 10 
 8._Eventuelt 

 

 

Vel mødt 

Bestyrelsen i Horsens Svømmeklub 

 

  



6.1.  Bestyrelsen foreslår at punkt §2. Stk.2.2 slettes: 

Vedtægter ændres fra: 

 

Vedtægter ændres til: 

 

  



 

6.2.  Bestyrelsen foreslår ændring af formuleringen af §5. 

Vedtægter ændres fra: 

 

Vedtægter ændres til: 

 

  



 

6.3. Bestyrelsen foreslår ændring af formuleringen af §6. 

Vedtægter ændres fra: 

 

Vedtægter ændres til:

 

  



 

6.4. Bestyrelsen foreslår ændring af §9. 

Vedtægter ændres fra: 

 

 

Vedtægter ændres til:  

 

  



6.5. Bestyrelsen foreslår ændring af formuleringen af §11.2. 

Vedtægter ændres fra: 

 

 

Vedtægter ændres til: 

 

  



6.6. Bestyrelsen foreslår ændring af formuleringen af §15/§15.1 

Vedtægter ændres fra: 

 

Vedtægter ændres til: 

 

 

  



 

6.7. Bestyrelsen foreslår ændring af formuleringen af §21: 

Vedtægter ændres fra: 

 

 

Vedtægter ændres til: 

 

  



 

6.8. Indkomne forslag: 

o Hans Marius Rasmussen: 

“ 

Samling af kommunikation mellem klub og medlemmer 

 

Lige nu benytter klubben en række platforme til kommunikation. Klubmodul mail, hjemmeside opdateringer, 

Whatsapp/Messenger til konkurrencesvømmere, Facebook til både U og K afdelingen. Det giver en uklar og 

usammenhængende kommunikation fra klubben, og gør det svært for medlemmer at genfinde information og komme i 

kontakt med afsendere. Medlemmer har også begrænsede muligheder for at komme i kontakt med hinanden. Desuden 

er der nogen af disse kanaler som medlemmer ikke kan findes på. 

 

PRIMÆRT FORSLAG: Jeg foreslår at bestyrelsen i 2024 undersøger og afprøver om der kan findes en anden fælles 

kommunikations platfor, baseret på en pålidelig app. Det for eksemplel ved at afprøve denne på få udvalgte hold både i 

U og K. Hvis dette falder positivt ud, enten implementere i foreningen eller stille forslag til Generalforsamling 2025 om 

skifte til ny kommunikation. 

 

En sådan løsning kan være gratis (Minforening) og koste op til omkring kr. 1500.- om måneden (Memberlink) for en klub 

af Horsens Svømmeklubs nuværende størrelse. Den største omkostning er tid til at afprøve, og herefter at være 

konsekvente i klubben om at bruge den nye platform.  

 

Dette vil ikke erstatte klubmodul, eller en eventuel afløser for dette. Det vil dog kunne benyttes i stedet for mails og 

beskeder med henvisning til hjemmeside events, opslag og filer der deles. For medlemmer vil det betyde at man skal lære 

en ny app, men derfra kun kigge et sted for at finde information fra klubben, trænere, udvalg, og at nyhedsstrømmen 

ikke "forsvinder" eller udvandes fordi man ikke kan huske hvor man fik den information man leder efter..Det er også min 

overbevisning, at hvis man får en klarer og mere målrettet kommunikation, så vil det også være muligt at styrke 

klubfølelsen og relationer blandt medlemmer og forældre. 

 

SEKUNDÆRT FORSLAG: Hvis dette støttes af Generalforsamlingen, foreslår jeg sekundært at der på Generalforsamlingen 

vælges medlemmer eller forældre til at hjælpe med en afprøvning af ideen. Herunder at kontakte andre foreninger der 

har lignenede apps og høre om erfaringer i foirhold til om de kan anbefales eller ej. 

 

Med venlig hilsen 

Hans 

“ 

 

7. Eventuelt 

 


